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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                  Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 30. 11. 2023 

Naš znak: 032-10/2023-11 
 

ZAPISNIK 

 

8. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 30. 11. 2023 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Marko Bezovšek, Tadej Černevšek, Toni Drobež, Gregor Golob, Peter Letonja, David Stenšak, Ana 

Kaker, Milan Suhoveršnik, Matic Šinkovec in Jože Tevž. 

 

Opravičeno odsotni: Urška Kočnar. 

 

Ostali prisotni:  

Župan Anton Špeh, direktor občinske uprave Zdenko Purnat, Marcel Hriberšek, predstavnik podjetja 

PUP Saubermacher, Špela Vučina, projektantka Projektivni biro Velenje, Uroš Lukan, arhitekt 

Projektivni biro Velenje, Blanka Nerad, ravnateljica OŠ Frana Kocbeka Gornji Grad, Katica Pečnik, 

računovodkinja OŠ Frana Kocbeka Gornji Grad, Albina Haberman in Blaž Purnat sodelavca skupne 

občinske uprave SAŠA regije ter sodelavki občinske uprave Tina Gutman in Katja Stradovnik. 
 

Predstavniki novinarjev: Štefka Sem. 
 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Katja Stradovnik. 

 

Za 8. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje OS z dne 12. oktobra 2023 

4. Predlog Odloka o 2. spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2023  

5. Predlog Odloka o Proračunu Občine Gornji Grad za leto 2024 – II. obravnava  

6. Predlog Odloka o Proračunu Občine Gornji Grad za leto 2025 – II. obravnava  

7. Sklep o dokapitalizaciji javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji Grad  

8. Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji Grad – I. 

obravnava 

9. Poslovni načrt za zbiranje in prevoz komunalnih odpadkov v Občini Gornji Grad za leto 2024 

10. Stališča do pripomb podanih na javno razgrnjen dopolnjen osnutek občinskega podrobnega 

prostorskega načrta za del območja GG-6 (ID številka 3181) 

11. Sklep o povišanju cene za uporabo počitniške hišice v Termah Čatež 

12. Sklep o preklicu Sklepa št. 030-0001/2008 – cenik reklamnih oglasov in drugih sporočil 

13. Sklep o povišanju cen programov predšolske vzgoje v vrtcu Gornji Grad in Bočna 

03 

mailto:obcina@gornji-grad.si


 

 

2 

 

14. Vprašanja, pobude in odgovori članom sveta 

15. Razno  

 
K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 8. svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 8. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 
 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 8. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 7. redne seje svetniki niso imeli pripomb.  
 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Blaž Purnat je povedal, da je bil glavni povod za drugi rebalans prejem sredstev za intervencije in 

sanacije. Občina je od države prejela 889.950 EUR za intervencijska sredstva, ter 4.733.480 EUR 

predujma za sanacijska sredstva. S temi prihodki sta se izenačili tudi vrednosti odhodkov oziroma 

obeh proračunskih postavk na področju posebnih programov v primeru naravnih nesreč.  

Pomembnejši povečanji sta bili še na proračunskih postavkah obvoznice ter na stanovanjskem 

področju. 

  

V nadaljevanju je župan predal besedo Jožetu Tevžu, predsedniku Odbora za proračun, prostorsko 

planiranje in gospodarjenje s premoženjem občine, ki je povedal, da so odborniki na svojem sestanku 

obravnavali predlog druge spremembe Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2023 in ga 

dajejo v potrditev svetu.  

 

Blaž Purnat je podal je obrazložitev glede zahteve članov odbora, da se preveri ali je pravilno, da 

Občina vključi v plan proračuna za leto 2023 in 2024 celotno višino odhodkov sanacijskih del po 

poplavah. Omenjeno vprašanje je bilo podano na Revidera storitve d.o.o., revizijsko službo, s katero 

občina posluje v zadnjih letih, kjer je bilo ponovljeno stališče, da je pomembno, da mora biti v skladu 

z  zakonom o javnih financah proračun uravnotežen. Ni problematično toliko, da občina planira višje 

odhodke, ki potem ne bodo doseženi, večji problem bi bil, če bi bili odhodki realizirani v višjem 

znesku od planiranega. Točen znesek začetnega stanja se bo pokazal pri zaključnem računu, ta pa bo 

služil kot izhodišče pri vseh rebalansih za leto 2024. Sta se pa omenjenega planiranja v rebalansih za 

letošnje leto, torej vključitev celotnega zneska tudi v odhodke, poslužili vsaj dve od sosednjih občin.  
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Seji se je pridružil Peter Letonja, župan je ugotovil, da je na seji prisotnih 9. svetnikov. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Odlok o drugi spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za 

leto 2023. 

 

Občinski svet sprejme spremembo Načrta razvojnih programov za odboje 2023-2023. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 5) 

Blaž Purnat je povedal, da sta bila oba proračuna v javni obravnavi od 20. oktobra do 22. novembra. V 

tem času zunanjih amandmajev ni bilo, je pa nekaj uskladitev oziroma amandmajev s strani občinske 

uprave. V nadaljevanju je predstavil amandmaje. Na prihodkovnem delu so bili skladno z dopisom 

Ministrstva za finance usklajeni zneski dohodnine, prejetih sredstev za uravnoteženje razvitosti občin 

ter višina sredstev za tekočo porabo. Postavko posebnega programa naravnih nesreč – sanacije po 

poplavah v avgustu se prestavlja tudi v leto 2024, saj ne gre pričakovati visoke realizacije že v letu 

2023. Odpira se nova proračunska postavka Dokapitalizacija javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji 

Grad v višini 280.000 EUR. Z omenjenim vložkom bi občina kot lastnik javnega podjetja pomagala 

Komunali, da bi to lahko nabavilo nove stroje in opremo, saj je veliko omenjene opreme že dotrajane. 

Z novimi delovnimi stroji bi bila dela opravljena hitreje in učinkoviteje.  

Pri drugi obravnavi se postavka Kanalizacija Bočna povečuje, saj je v prihodnjem letu potrebna 

zamenjava črpalke na kanalizacijskem sistemu.  

Skladno s podpisano pogodbo z Občino Nazarje se usklajuje znesek sofinanciranja prizidka 

Zdravstvenega doma Nazarje. Pogodbeni znesek za leto 2024 je 190.071 EUR. Za leto 2024 in 2025 

se zapira postavko razpisa izredne enkratne denarne pomoči.  

 

Blaž Purnat je podal, še obrazložitev glede vezave denarnih sredstev v depozit. Člani Odbora so dali 

nalogo, da se preveri, ali lahko Občina sklene depozit za presežek sredstev, ki jih ima na 

transakcijskem računu? Banka Slovenije, kjer ima Občina odprt svoj transakcijski račun, tega 

finančnega instrumenta ne omogoča. Je pa možno depozit vzeti pri komercialnih bankah.  

 

Seji se je pridružil Zdenko Purnat. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se je priključil Matic Šinkovec, vprašal je zakaj se ukinjajo sredstva 

za javne razpise in podal pripombo, naj se razpisi smiselno preuredijo tako, da namensko spodbujajo 

nakupe določene opreme. 

Župan je odgovoril, da so finance za prihodnji dne leti preusmerjene na postavke sanacij po 

avgustovskih poplavah o čemer je tekla debata že na 7. redni seji, ko je občinski svet obravnaval 

predloga Proračunov za leti 2024 in 2025. Namen je, da se sredstva, ki so bila namenjena za razpise 

npr. za malo gospodarstvo in kmetijstvo, preusmerijo v obnovo infrastrukture, ki vodi tako do kmetij 

kot podjetnikov. 

 

Seji se je pridružil Toni Drobež župan je ugotovil, da je na seji prisotnih 10. svetnikov. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet prejme Odlok o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2024 v drugi obravnavi. 
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Občinski svet sprejme Kadrovski načrt za leti 2024 in 2025. 

 

Občinski svet sprejme Načrt razvojnih programov za obdobje 2024-2027. 

Občinski svet sprejme Letni načrt pridobivanja in razpolaganje z nepremičnim premoženjem 

Občine Gornji Grad za leto 2024. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 6) 

Blaž Purnat je povedal, da za leto 2025 ni bilo povečanih odhodkov. Uskladili so se stroški prejetih 

državnih prihodkov iz naslova dohodnine. Ni pa še čisto dorečeno, ali bo država tudi v prihodnjih 

dveh letih dala občinam nepovratna sredstva za sanacije po poplavah. Zaenkrat so ta sredstva 

planirana tudi v proračunu za leto 2025.  

 

Župan je poudaril, da se bodo zadeve glede na denarne prilive in potrebe občine naknadno usklajevale 

z rebalansi. 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet prejme Odlok o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2025 v drugi obravnavi. 

 

Občinski svet sprejme Načrt razvojnih programov za obdobje 2025-2028. 

 

Občinski svet sprejme Letni načrt pridobivanja in razpolaganje z nepremičnim premoženjem 

Občine Gornji Grad za leto 2025. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta. 
Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

K točki 7) 

Zdenko Purnat je obrazložil, da javno podjetje Komunala d.o.o. Gornji Grad od ustanovitve dalje ni 

prejelo nobenega večjega finančnega vložka s strani ustanoviteljice. Razlog za dokapitalizacijo v 

takšnem obsegu je nakup osnovnih sredstev, ki bi opolnomočile Komunalo. Komunala bi lahko za 

občino tako opravila še več dela po cenah, ki so v primerjavi z drugimi izvajalci na trgu dosti nižje. 

Dominik Pečnik direktor Komunale d.o.o. Gornji Grad je dodal, da v zadnjih dveh letih opaža, da 

imajo večji del mehanizacije neuporabne, veliko sredstev se nameni za tekoče vzdrževanje voznega 

parka. Komunala je prisotna pri večini projektov v občini, želel bi si, da bi nekoč lahko več storitev 

izvajali na trgu, da bo podjetje lahko bolj samostojno v finančnem smislu. V nadaljevanju je 

svetnikom predstavil seznam delovne opreme, ki bi jo Komunala kupila z dokapitaliziranimi sredstvi. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri sta se priključila Jože Tevž in Ana Kaker. 

Ana Kaker je podala priporočilo Komunali, naj svoj poslovni načrt tudi finančno ovrednoti. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Sklep o dokapitalizaciji javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za«, in z 0 glasovi »proti«. 

 

 



 

 

5 

 

K točki 8) 

Zdenko Purnat je povedal, da je treba na podlagi sprejetega Sklepa o dokapitalizaciji ustrezno 

spremeniti tudi 8. člen Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Komunala d.o.o. Gornji Grad. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni vključil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednjih sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Odlok o prvi spremembi Odloka o ustanovitvi javnega podjejta Komunala d.o.o. 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za«, in z 0 glasovi »proti«. 
 

 

 

K točki 9) 

Marcel Hriberšek, predstavnik podjetja PUP Saubermacher je predstavil načrt za zbiranje in prevoz 

odpadkov v Občini Gornji Grad za leto 2024. Novost je spremenjeni delovni čas zbirnega centra in 

opremljanje gospodinjstev z rumenimi zabojniki za embalažo. Določena manj dostopna gospodinjstva 

bodo še naprej uporabljala rumene vrečke za embalažo. Cene določenih vrst odpadkov so se nekoliko 

podražile. Urniki odvoza odpadkov bodo prilagojeni - odvoz odpadkov se izvaja vse praznične dni, 

izjemoma je edino 1.1. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se je vključil Peter Letonja. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Poslovni načrt za zbiranje in prevoz komunalnih odpadkov v 

Občini Gornji Grad za leto 2024. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za«, in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 10) 

Špela Vučina, prostorska načrtovalka in pripravljavka občinskega podrobnega prostorskega načrta za 

del območja GG-6 (OPPN GG-6) je povedala, da je bil dopolnjen osnutek občinskega prostorskega 

načrta OPPN GG-6 javno razgrnjen od 20.6.2023 do 20.7.2023. V času javne razgrnitve je v torek 

27.6.2023 potekala tudi javna obravnava. V času javne razgrnitve in javne obravnave je bilo podanih 8 

pripomb. V nadaljevanju je predstavila grafični prikaz umestitve novih objektov v prostor. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se je priključil Jože Tevž. 

 

Občinski svet se je seznanil s pripombami javnosti, ki so bile dane v času javne razgrnitve 

dopolnjenega osnutka občinskega podrobnega prostorskega načrta za del območja GG-6 in s 

stališči do pripomb. 

 

K točki 11) 

Zdenko Purnat je povedal, da je glavni razlog povišanja cene za letovanja v počitniški hišici porast 

stroškov (letni pavšal, elektrika, vzdrževanje objekta,…). 

Župan je dodal, da je hiška lepo urejena, potrebno bo izvesti še nekaj manjših popravil. 
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Župan je odprl razpravo h kateri se je priključil David Stenšak. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Sklep o povišanju cene za uporabo počitniške hiške v Termah 

Čatež v predlagani vsebini. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za«, in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 12) 

Tina Gutman je povedala, da je bil leta 2019 sprejet Odlok o ustanovitvi in izdajanju Glasila Občine 

Gornji Grad, ki po novem določa, da cenik oglasov in drugih vrst plačanih obvestil na predlog 

uredniškega odbora potrdi župan. Cenik iz leta 2008 je tako potrebno preklicati, ker ne velja več z 

uveljavitvijo novega odloka. Ker pa je po prejšnjem odloku cenik sprejel občinski svet, ga mora tudi 

sedaj občinski svet preklicati. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se je priključil Jože Tevž. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Sklep o preklicu Sklepa št. 030-0001/2008, z dne 18.12.2008. 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 10 glasovi »za«, in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 13) 

Blanka Nerad ravnateljica Osnovne šole Frana Kocbeka in Katica Pečnik računovodkinja Osnovne 

šole Frana Kocbeka sta predstavili metodologijo za izračun cene in glavni razlog povišanja - dvig 

stroškov.  

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se  z vprašanjem priključili Toni Drobež, Matic Šinkovec in Ana 

Kaker. 

 

Župan je podal na glasovanje sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Sklep o določitvi cen programov predšolske vzgoje v vrtcu 

Gornji Grad in Bočna. 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »za«, in z 4 glasovi »proti«. 

 

K točki 14) 

Gregor Golob je vprašal kako je z izvedbo sanacijskih del v Mačkinem kotu. 

Zdenko Purnat je odgovoril, da je občina po podpisu pogodbe z državo že prejela del sanacijskih 

sredstev. Način porabe sredstev je določen s pogodbo, za vsa zahtevnejša dela (ureditve mostov, 

cestnih odsekov,…) je potrebno predhodno naročiti projekt, nato mora projekt v potrditev, kasneje 

sledi izbor izvajalca in izvajalca gradbenega nadzora in šele nato sama izvedba.  

 

David Stenšak je prosil naj se nasujejo bankine v Novi Štifti na senčni strani. Izpostavil je tudi 

problematiko globokih muld na tej cesti, zlasti predel ceste med Hišneki in Riflji. 
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Ana Kaker prosi občino, da poskrbi za ureditev ekološkega otoka pri pokopališču v Novi Štifti, 

velikokrat se zgodi, da so zabojniki polni. 

 

Toni Drobež predlaga, da se na sejah nameni nekaj minut za predstavitev tekoče realizacije projektov 

po zaselkih občine. 

Župan je povedal, da je na sejah težko zajeti vse lokacije, lahko pa kadarkoli svetniki zaprosijo za 

informacije in jih bodo tudi dobili. 

 

Milan Suhoveršnik je vprašal ali so na cesti Brod- Gmajner v planu kamnite zložbe.  

Zdenko Purnat je odgovoril, da so projekti že naročeni in si želimo, da bi jih dobili čim prej. 

 

Jože Tevž je izpostavil, da je naj se omeji prisotnost zunanjih poročevalcev samo na svojo točko. 

Župan je odgovoril, da v skladu s poslovnikom to ni mogoče, saj so seje odprte za javnost. 

 

Peter Letonja je povedal, da dvigalo za invalide v Zdravstvenem domu Gornji Grad ne deluje. 

 

K točki 15) 

Župan je svetnike povabil na kosilo s partnerji v nedeljo, 3.12.2023. 

Pod točko razno je Marko Bezovšek na pobudo župana svetnike seznanil s problematiko Sveta zavoda 

Zdravstvenega doma Nazarje. 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 21:00 uri. 

 

Zapisal:                 Župan: 

Katja Stradovnik, l. r.                                       Anton Špeh, l. r. 


